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Protokół Nr VI/ 2015 

z odbytej sesji Rady Miejskiej 

 w dniu 30 marca 2015r. o godz. 14:30 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie  

 

Pkt  1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Damian Utracki otworzył VI zwyczajną sesję VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 13 radnych (nieobecni usprawiedliwieni radni: 

Robert Rogowski i Waldemar Rycerz), w związku z czym Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do 

niniejszego protokołu). 

 

Pkt 1.2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

 Przewodniczący Utracki zgłosił wniosek o wniesienie do porządku obrad  dodatkowego 

punku 6.8. - projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Sołtysa wsi Lubiechnia Wielka.

        

Następnie radny Stanisław Zieliński w imieniu Komisji Gospodarczej wnioskował o 

wycofanie dwóch projektów uchwał z proponowanego porządku obrad tj. projekt uchwały 6.5. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin 

oraz projekt uchwały 6.6. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Rzepin. Argumentując tym, iż na posiedzeniu Komisji Gospodarczej 

postanowiono, aby Burmistrz spotkał się z mieszkańcami i z inwestorem jeśli chodzi o projekt 

uchwały 6.6.  

Natomiast jeśli chodzi o  wycofanie projektu uchwały 6.5. radny Pych  poinformował 

że, na poprzedniej sesji zostało odczytane pismo od mieszkańców działki sąsiadującej z   

działką, którą gmina zamierza sprzedać. Pismo dotyczyło braku drogi dojazdowej do budynku 

poł. w Rzepinie przy ul. Al. Wolności.   
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Przystąpiono więc do głosowania nad ww. wnioskami: 

„ Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 6.8. w sprawie skargi na Sołtysa 

wsi Lubiechnia Wielka głosowało 13 radnych – jednogłośnie 

„ Za” wycofaniem z porządku obrad sesji projektu uchwały 6.5.w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin głosowało 7 radnych, 

„przeciw” było 3 radnych i 3 radnych „wstrzymało się” . 

W związku z czym projekt uchwały 6.5. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Rzepin został wycofany z porządku obrad. 

„ Za” wycofaniem projektu uchwały 6.6. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Rzepin głosowało 5 radnych, „ przeciw”  było  7 radnych , 1 radny 

„wstrzymał się”. 

W związku z powyższym projekt uchwały 6.6. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Rzepin nie  został wycofany z porządku obrad. 

Pkt 1.3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe:                  

1.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.                                           

1.2. Przedstawienie porządku obrad.            

1.3. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 27.02.2015r.                           

1.4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Wiesława Kołoszy dotycząca szpitala 

powiatowego w Słubicach.                                                                                 

2. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie w 2014r.        

3. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Rzepin za 2014r.                                                                   

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Rzepin za 2014r.                                                                                                           

5. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy miedzy sesjami.                                                               

6. Podjęcie uchwała w sprawie:                                                                                             

6.1. Zmiany w budżecie.                                                                                                          

6.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gm. Rzepin na lata 2015-2025.                 

6.3. Przyjęcie dotacji ze środków finansowych pozostających w dyspozycji WFOŚiGW w 
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Zielonej Górze.                                                                                                        

6.4. Udzielenie pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu.                

6.5. Przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin – 

wycofany,                                                                                                                             

6.6. Przeznaczenie do sprzedaży nieruchomość stanowiącej własność Gminy Rzepin.                                                                                                                

6.7. Przeznaczenie do sprzedaży nieruchomość stanowiącej własność Gminy Rzepin.                                                                                                                 

6.8. Skarga na sołtysa wsi Lubiechnia Wielka.                                                                            

7. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.                                                                           

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.                                

9. Zamknięcie sesji. 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 13 radnych – jednogłośnie.                                                             

Pkt 1.3. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 27.02.2015r. 

„ Za” przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 27.02.2015r głosowało 13 radnych – 

jednogłośnie. 

Pkt 1.4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Wiesława Kołoszy dotycząca 

szpitala powiatowego w Słubicach. 

Przewodniczący Rady Powiatu Słubickiego Wiesław Kołosza poinformował, że przed 

wyborami samorządowymi mocno się zaangażował w „ Forum pracy Burmistrzów” w 

obwodzie Powiatu Słubickiego. Z racji pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu 

spotkał się z obecnymi radnymi Powiatu Słubickiego, gdzie rozmawiano o poszerzeniu  

formuły współpracy w ramach szeroko pojętej samorządności lokalnej o Rady Miejskie.  

Pan Kołosza poinformował także, iż przed Powiatem Słubickim stoją poważne wyzwania. Po 

pierwsze chodzi o kwestię szpitalnictwa, której nie chce w tej chwili za bardzo poruszać, 

ponieważ jest to temat kontrowersyjny i złożony, tym niemniej uważa, że trzeba rozmawiać, 

czy  idziemy w kierunku prywatyzacji, czy dzierżawy, a być może komercjalizacji, ponieważ 

potrzebne są duże środki na dostosowanie pełnego projektu działania szpitala. 

Kolejna kwestia, którą poruszył Pan Kołosza dot. szkolnictwa ponadgimnazjalnego, tj. 

tworzenia sieci tegoż szkolnictwa, ale przede wszystkim rozwoju  szkolnictwa zawodowego - 

na ten cel jest poświęcone 700 tys. zł, a więc dobrze byłoby, żeby dyrektorzy uczestniczyli w  

komisji  oświaty, ale także inne osoby, które chciałyby zabrać głos w  tej sprawie, gdyż  

decydują duże  kwestie związane z przyznaniem środków zewnętrznych.  
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Następną kwestią, którą podniósł Pan Kołosza jest poszerzenie Powiatu Słubickiego. W 

związku z powyższym Pan Kołosza zaproponował radnym możliwość nieformalnego spotkania  

przewidzianego w miesiącu maju.  

Kolejna informacja dotyczyła manifestacji patriotycznej, której celem jest budzenie szacunku 

do symboli narodowych. Tegoroczna manifestacja dotyczy herbów, w związku z czym 

wszystkich obecnych zaprosił do wzięcia udziału. 

Manifestacja odbędzie się 29 kwietnia na placu przed szkołą podstawową - dodał Pan Kołosza.  

Pkt 2. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie w 2014r. 

Pisemna informacja dot. sprawozdania z działalności OPS w Rzepinie, stanowi 

załącznik  do niniejszego protokołu. 

W związku z przedstawioną informacją radny Wąsowicz poruszył kwestię dotyczącą 

korzystania ze środków UE przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Rzepinie. Natomiast radna 

Agnieszka Wodara zabrała głos w sprawie możliwości utworzenia w gminie Rzepin Spółdzielni 

Pracy.  

Pkt 3. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Rzepin za 2014r. 

Pani Ewa Sierant-Lipnicka przedstawiła prezentację multimedialną dot. sprawozdania 

z realizacji GPPiRPA w Gminie Rzepin - pisemna informacja stanowi załącznik  do  niniejszego 

protokołu. 

Nadto Przewodniczący Utracki podziękował Pani Pełnomocnik za prace i współpracę i 

poinformował, że Koło Regionalistów w Rzepinie wspólnie z GPPiRPA w Gminie Rzepin 

organizuje w tym roku  trzy wycieczki rowerowe ze szczególnym uwzględnieniem dzieci w 

wieku przedszkolnymi szkolnym.  

 

Pkt 4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Rzepin za 2014r. - pisemna informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pkt 5. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Burmistrz Dudzis poinformował, że odbył  spotkanie z Dyrektorem Euroregionu Pro 

Europa Viadrina, spotkanie dotyczyło możliwości finansowania w okresie 2013-2020, jak 

również w okresie który jeszcze nie minął, ponieważ tego typu programy działają na zasadzie 

N+2, czyli jest jeszcze dwa lata dodatkowo na rozliczenie. Zostało jeszcze z oszczędności po 

przetargowych około 300.000 Euro i środki te muszą być wykorzystane do czerwca, a jeżeli 

Ministerstwo zezwoli to czas zostanie przedłużony do września. Pokłosiem tego spotkania jest 

fakt, że zostaną złożone trzy wnioski na dofinansowanie następujących imprez: Dni Rzepina, 

Dożynek oraz 50 – lecia Klubu Sportowego Ilanka  na kwotę  ok. 40.000 Euro.  

Burmistrz poinformował nadto, iż odbyło się spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa  

Rzepin z Nadleśniczym i jego zastępcą, spotkanie dotyczyło przygotowania terenu pod przyszłą 

obwodnicę, która ma przebiegać od ulicy Mickiewicza do ulicy Słubickiej. Na spotkaniu 

poruszony został również temat przejęcia dróg leśnych przez gminę. 

Burmistrz odbył również  spotkanie z  Panią Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich - 

omówiono sprawy dot. remontu chodników, organizacji ruchu itp. Kolejne spotkanie dot. 

budowy Farmy Wiatrowej Drzeńsko Spółka z o.o. Następne spotkanie odbyło się z 

Burmistrzami Powiatu Słubickiego ze Starostą i Wicestarostą - spotkanie dotyczyło 

prywatyzacji szpitala, ponieważ wielu burmistrzów jest zaniepokojonych sytuacją, która ma 

miejsce tj. chęć prywatyzacji (sprzedaż w całości ,sprzedaż udziałów, bądź długoletnia 

dzierżawa), w związku z czym niektórzy burmistrzowie mają pewne obawy, gdyż prywatyzacja 

szpitala doprowadzi do tego, że część nierentownych oddziałów zostanie zlikwidowana, gdyż 

jeśli przejmie to spółka prywatna to rzeczą jasną jest, że dla spółki liczy się zysk. 

Nadmienić  należy, iż szpital w Słubicach nie jest w takim stanie jak zostało to 

przedstawiane, z dokumentacji z jaką Burmistrz Dudzis się zapoznał wynika, że  niewiele 

szpitali powiatowych może się pochwalić takimi inwestycjami. Jednakże najważniejszą 

kwestią jest oddłużenie szpitala do „O” – oddłużenie o kwotę 12 mln zł. - dodał. Natomiast jeśli 

chodzi o wykonane inwestycje w szpitalu - łącznie przez cztery lata zostało przekazane ok.10 

mln zł. na ten cel. Aczkolwiek  mówi się dookoła, że szpital w Słubicach wymaga 

dokapitalizowania, każdy szpital  wymaga dokapitalizowania - powiedział Burmistrz Dudzis.  

Ponadto  gminy nie mają wielkiego wpływu na prywatyzację szpitala, tym niemniej burmistrz 

apelował, żeby temat ten poważnie przemyśleć, przeanalizować, czy prywatyzacja jeśli do niej 
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dojdzie odbędzie się z korzyścią dla mieszkańców. Dlatego zwrócił się do obecnych na sali 

radnych powiatowych , by nad tym tematem poważnie się zastanowić. 

 

Kolejne spotkanie jakie burmistrz odbył  było Walne Zebranie CZG 12 w Długoszynie. Poza 

tym Burmistrz Dudzis  brał  udział w Konwencie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów w 

Szklarskiej Porębie. Odbył również spotkanie w sprawie rewitalizacji starego miasta z udziałem 

specjalisty od spraw społecznych. 

 O godz. 16:00 Przewodniczący Utracki zarządził przerwę w obradach. 

Pkt 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pkt 6.1. Zmiany w budżecie. 

Pani Skarbnik Małgorzata Barwińska poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej została szczegółowo omówiona na poszczególnych komisjach. 

Przewodniczący Utracki poruszył kwestię, która dotyczyła subwencji przydzielanej na dzieci z 

różnego rodzaju orzeczeniami niepełnosprawności, jaką otrzymuje gmina, dopytywał w jaki 

sposób jest ona przekazywana poszczególnym placówkom i jak pieniądze te „trafiają” do tych 

dzieci  - szczegółowej odpowiedzi udzielił Dyrektor ZE-AS w Rzepinie Stefan Krawczyk. 

Kolejne pytanie, które zadał Przewodniczący Utracki dotyczyło dokumentacji 

skanalizowania sołectw - pytał, czym różnią się kwoty: za wykonanie dokumentacji technicznej 

i za wykonanie koncepcji skanalizowania sołectw?. Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iż koncepcja 

jest to opracowanie materiałów na podst. różnego rodzaju wyliczeń i mówiąca w jaki sposób to 

zrobić, natomiast jeśli chodzi o dokumentację  techniczną – do niej zalicza się  dokumentacja 

geodezyjna, projektowa, a kończy się pozwoleniem na budowę. 

 

„ Za” podjęciem  uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 

Pkt 6.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gm. Rzepin na lata 2015-2025. 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gm. Rzepin na lata 

2015-2025 została szczegółowo omówiona na komisjach - poinformowała Pani Barwińska. 

Pytań nie wniesiono. 

„ Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
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Pkt 6.3. Przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających w dyspozycji 

WFOŚiGW w Zielonej Górze. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż szczegółowej informacji udzieliła na poszczególnych 

komisjach. Pytań nie wniesiono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych - jednogłośnie. 

Pkt 6.4. Udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że projekt ww. uchwały został omówiony na komisjach. Pytań 

nie wniesiono. 

„Za” podjęciem  uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 6.5. Przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin- 

projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 

Pkt 6.6. Przeznaczenia do sprzedaży nieruchomość stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

Pani Pych Joanna poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin został wyczerpująco omówiony 

na poszczególnych komisjach.   

Tym niemniej głos zabrał radny Wąsowicz pytając, czy w przedstawionych warunkach 

zabudowy zostanie uwzględnione, jaki obszar będzie przeznaczony pod zabudowę, a jaki na 

miejsca parkingowe? To Gmina będzie decydowała, co będzie tam wybudowane i w jaki sposób 

- odpowiedział Burmistrz Dudzis. 

Radny Zieliński poruszył kwestię związaną z placem zabaw i miejscami parkingowymi, 

które znajdują się na terenie boiska po byłej Szkole Podstawowej Nr 2. Burmistrz podkreślił, 

że jest to teren gminy i gmina powinna czerpać korzyści związane z miejscami parkingowymi. 

Jednakże zgodnie z koncepcją zabudowy starego miasta, ta część powinna zostać zabudowana  

budynkiem dwukondygnacyjnym. 

Radny Pych natomiast podtrzymuje wypowiedź radnego Zielińskiego, który proponuje 

spotkanie z mieszkańcami Rzepina, celem przeprowadzenia rozmów na temat sprzedaży ww. 

nieruchomości. Więcej pytań nie zgłoszono, przystąpiono więc do głosowania nad ww. 

projektem uchwały. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych. ( C. Nowaczewski,  G. Oczyński,  J. Olesek,  

T. Przybył,  D. Utracki,  D. Wąsowicz,  A. Wodara,  A. Zator); „przeciw” było 4 radnych 

(A. Pych,  S. Zieliński,  L. Szulczewska, K. Kramarzewska);  „wstrzymał się ” radny  K. 

Przybylski. 

                                                                                                                           

Pkt 6.7. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomość stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

Pani Joanna Pych poinformowała, że projekt ww. uchwały został omówiony na 

poszczególnych komisjach. Pytań nie wniesiono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 6.8. rozpatrzenia skargi na Sołtysa wsi Lubiechnia Wielka. 

Radny Wąsowicz poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęła skarga na Sołtysa wsi 

Lubiechnia Wielka. Przewodniczący Rady skargę przekazał do Komisji Rewizyjnej, celem 

wypracowania opinii. W związku z powyższym odbyły się dwa spotkania, po czym  członkowie 

Komisji Rewizyjnej uznali skargę za bezzasadną. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych. ( C. Nowaczewski, K. Kramarzewska,  L. 

Szulczewska,  A. Pych,  D. Utracki,  K. Przybylski, D. Wąsowicz, A. Wodara, A. Zator);  

4 radnych „wstrzymało się” (G. Oczyński,  S. Zieliński,  T. Przybył,  J. Olesek). 

                                                                                                                            

Pkt 7. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

Radny Olesek w imieniu mieszkańców Osiedla Leśnego pytał, czy mieszkańcy  

ponownie powinni złożyć wnioski jeśli chodzi o remont dróg i chodników , gdyż wnioski w 

powyższej sprawie wpłynęły  do poprzedniego Burmistrza? 

Następnie głos zabrał radny Wąsowicz informując, że mieszkańcy ul. Dworcowej 

zwrócili się do niego z pytaniem, czy  w planach jest wykonanie korekty drzew przy ulicy 

Dworcowej? 

Radny Pych nawiązując do wypowiedzi Radnego Wąsowicza, również  zwrócił się z 

prośbą o korektę drzew przy ul. Poznańskiej w Rzepinie, ponadto radny poruszył kwestię 

chodnika na ul. Kilińskiego - jest zarośnięty trawą. 
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Nadto Przewodniczący Utracki odczytał apel Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Lubuskiego dot. obowiązku nauki języka obcego w przedszkolach na terenie 

całego kraju. 

Przewodniczący poruszył również sprawę dotyczącą wywieszania zawiadomień o 

sesjach i komisjach Rady Miejskiej w Sołectwach Gminy Rzepin. Poprosił sołtysów, aby takie 

zawiadomienia, które będę otrzymywać w materiałach sesyjnych wywieszali w 

ogólnodostępnym miejscu w swoich sołectwach, tak aby mieszkańcy poszczególnych sołectw 

mieli taką wiedzę i żeby mogli brać udział sesjach. 

Przewodniczący  Utracki prosił  także o  naprawę  urządzenia zabawowego tzw. „ 

Pajęczyny” , znajdującego się na placu zabaw w parku przy ul. Chrobrego.  

 

Pkt 8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

Burmistrz Dudzis odpowiadając na pytanie radnego Oleska powiedział, że w roku 

bieżącym planowana jest budowa drogi ul. Jagodowej w Rzepinie. 

Jeżeli chodzi o korektę drzew na  ulicy Dworcowej Burmistrz Dudzis poinformował, że 

nie jest zorientowany, na którym odcinku zostały przerwane  prace - zorientuje się  i  udzieli 

odpowiedzi  radnemu Wąsowiczowi, czy dalszy odcinek jest ujęty w planie, czy też nie. 

Natomiast na ul. Poznańskiej korekta drzew będzie wykonana już niebawem. 

Jeśli chodzi o naprawę tzw. „Pajęczyny” zostanie zdemontowana i naprawiona-

powiedział burmistrz.  

Natomiast nawiązując do placów zabaw burmistrz poinformował, że gmina Rzepin 

zgłosiła się do konkursu „Ogólnopolskie  Upiększanie z Garnierem”, celem konkursu jest 

modernizacja terenu znajdującego się między cmentarzem, a przychodnią. Jest to konkurs, 

którego nagroda wynosi 20.000 zł, a wygrać ją może 10 miejscowości, które zdobędą 

największą ilość głosów, tak więc Burmistrz Dudzis zachęcał do wcięcia udziału w głosowaniu.  
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Pkt 9. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania tematów obrad, Przewodniczący Rady Damian Utracki o godz. 

17:00 zamknął VI zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

Protokołowała:                                                                                       Przewodniczył: 

M. Szewczyńska                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                             (-) Damian Utracki  

 

  


